
 

 

Side 1/1 

Dialogfora 

Dagsorden 

Mødedato:  

Deltagere:   

Mødesekretær:  

 

 

Ordfører: Hanne og Ann-Berit 
Referat skriver: Sandra Christensen  
 

1. Der er blevet koordineret af Hanne og Ann-Berit på tværs af uddannelserne, omkring blandt 

andet studiestart, åbent hus osv. - Der er blevet snakket omkring hvordan intro dagene skal 

samles og planlægges, her kom Hanne med gode ideer som også hænger sammen med un-

dervisernes timer - Der er blevet snakket omkring at der skal bruges længere på intro af de 

nye elever, for at få et bedre sammenhold af klassen - Fra næste ord vil der hvis man ikke er 

mere inddragende i timerne og klassen, generelt uddannelsen vil der blive trukket et prøve 

forsøg til eksamen, 1. semester er lige nu “forsøgskaniner” til dette projekt. 2)  

 

2. Ring tider: Der er blevet taget op omkring elevernes skema og bedst mulig planlægning, for 

at optimere den bedst mulig undervisning.  

 

3. Hanne indkalder opstartning møde i december, med henblik på studiestart vinter. Alle indkal-

des.  

 

4. Freja der er medlem af SLS og har snakket omkring en pengepulje, der kan bruges på syge-

plejerskeuddannelsen  

 

5. Der er kommet forslag til hvordan vi kan rekruttere nye elever til uddannelsen, omkring fore-

drag på gymnasier og muligt efterskoler for at kunne give et godt pust til at kunne få nye ele-

ver ind.  

 

6. Evalueringsskema resultat for juni: gennemsnitlig score på evalueringen ligger sygeplejer-

sken mellem 3.5-4.5 hvilket er en super flot score for uddannelsen, ved under 2.7 vil der 

komme fokus på problemet. 

 

7. Der er blevet snakket omkring hvordan vi kan lave flere aktiviteter til at samle eleverne på 

sygeplejerskeuddannelsen, for at kunne blandt andet give et bedre studiemiljø 


